



江苏农牧科技职业学院

2023 年秋季来华留学生招生简章

Jiangsu Agri-animal Husbandry Vocational College

2023 International Students Admission Brochure (Autumn)

Part I 江苏农牧科技职业学院简介

Introduction to Jiangsu Agri-animal Husbandry Vocational College (JSAHVC)

江苏农牧科技职业学院始建于1958年，位于江苏省泰州市，占地303公顷，校舍建筑面积58万平方米，形成了以凤凰路校区为主体、以迎宾路校区、红旗大道校区和创新大道校区为辅的“四校区”融合发展办学新格局。学校图书馆纸质藏书126万余册，现有专任教师717人，其中高级职称教师307人，教授57人，硕士学位教师占比81.99%。

Jiangsu Agri-animal Husbandry Vocational College (JSAHVC) was founded in 1958 and located in the city of Taizhou, Jiangsu Province, covering an area of about 303 hectares with construction area of 580,000m², which forms a new pattern integrated development of "four campuses" with the Phoenix Campus as the one main body supplemented by Yingbin Road Campus, Hongqi Avenue campus and Innovation Avenue Campus. More than 1,260,000 books are stored in the college library. There are 717 full-time teachers including 57 professors and 81.99% of teachers have master's degrees.

我校是中国东南沿海地区唯一以培养农牧科技类技术技能型人才为主的高职院校，2019年入选中国特色高水平高职学校建设单位。自2012年起，学校已累计招收各类外国留学生1000多人。2018年，学校通过来华留学质量认证，成为全国首家通过认证的高职院校；学校连续多年获得全国高职院校国际影响力50强高校，四次被评为“江苏省来华留学生教育先进集体”。2023年开设10个专业，面向全球招生。

JSAHVC is the only one to cultivate students who major in animal science and technology in the southeast coastal area of China. In October 2019, our college has been selected into the top 30 construction units of high-level vocational schools with Chinese characteristics. Since 2012, the college has enrolled more than 1,000 foreign students of all kinds. In 2018, JSAHVC passed the quality certification for overseas students, becoming the first vocational college in China to pass the certification; JSAHVC has been ranked among the Top 50 National Higher Vocational Colleges with International Influence for many years, and it has been awarded "Jiangsu Advanced Collective for Overseas Students Education" for four times. In 2023, JSAHVC sets 10 majors for international students all over the world.

Part II 项目简介 Program Introduction

1. 一年制初级汉语项目 One-year Elementary Program of Chinese Language

● 项目说明 Program Description

项目结束时不提供学历证书，可提供学时证明，同时学生须参加三级或三级以上汉语水平考试

A class hour certificate will be available instead of academic certificate at the end of the program, and it is compulsory for the students to take HSK Level 3 or above examination.

● 主要课程 Main courses

汉语听说、汉语读写、中国概况

Chinese Listening & Speaking, Chinese Reading & Writing, China Profile

2. 三年制专科学历生项目 3-year Junior College Program

● 项目说明 Program Description

学历层次为大专，学制三年，英语教学为主。

The educational level is junior college with 3 years of schooling and teaching mainly in English.

● 专业设置 Majors

(1) 畜牧兽医 Animal Husbandry and Veterinary

主要课程：动物解剖生理、动物病原体检测技术、动物遗传育种、动物营养与饲料、养殖场环境控制及污物治理技术、动物繁殖、兽医临床诊疗技术、动物防疫与检疫技术、家禽生产等。

Courses: animal anatomy & physiology, animal pathogen detection technology, animal genetics & breeding, animal nutrition & feed, farm environmental control & waste management technology, animal reproduction, veterinary clinical diagnosis & treatment, animal epidemic prevention & quarantine, poultry production, etc.

就业方向：本专业毕业生主要面向规模化畜禽养殖企业、饲料加工与销售企业、动物医院、基层畜牧兽医站等，从事畜禽养殖、饲料加工与营销、疫病诊断与防治工作。

Employment: After graduation, students of this major mainly work in large-scale livestock and poultry breeding companies, feed processing and sales companies, animal hospitals, grassroots animal husbandry and veterinary stations, etc., where they are mainly engaged in livestock and poultry breeding, feed processing and marketing, disease diagnosis and prevention, etc.

(2) 动物医学 Veterinary Medicine

主要课程：动物解剖生理、动物病理、动物药理、动物微生物与免疫基础、兽医临床诊疗技术、动物内科病、动物外科与产科、动物传染病、动物寄生虫病。

Courses: animal anatomy and physiology, animal pathology, animal pharmacology, animal microbiology and immunology, veterinary clinical diagnosis and treatment techniques, animal internal diseases, animal surgery and obstetrics, animal infectious diseases, animal parasitic diseases.

就业方向：动物疾病诊疗机构、动物疫病防控单位、动物卫生监督部门、畜禽养殖场和自主创办的各类畜牧兽医综合实体等企事业单位，也可自主创业。

Employment: enterprises and public institutions such as animal disease diagnosis and treatment institutions, animal disease prevention and control units, animal health supervision departments, livestock and poultry farms, and all kinds of animal husbandry and veterinary comprehensive entities independently established, and can also start their own businesses.

(3) 生物制药技术 **Bio-pharmaceutical Technology**

主要课程：生物化学、微生物学、细胞生物学、基因工程制药技术、细胞工程制药技术、发酵工程制药、生化分离技术。

Courses: biochemistry, microbiology, cell biology, gene engineering, cell engineering, fermentation engineering, biochemical separation technology.

就业面向：药类企事业单位：生物药物研究与开发、生物药物生产、生物药物经营和管理、药物检验、医药工程设计、药品外贸、医药代表、药品技术推广与营销。

Employment: pharmaceutical enterprises and institutions, biological drug research and development, pharmaceutical production, bio-pharmaceutical management and administration, medical examiner, pharmaceutical engineering design, pharmaceutical foreign trade, pharmaceutical representatives, promotion and marketing of pharmaceutical technology.

(4) 食品检验检测技术 **Food Inspection and Testing Technology**

主要课程：食品生物化学、食品理化检测技术、食品微生物检测技术、食品添加剂应用与检测技术、食品营养与健康、食品质量与安全控制技术、营养配餐等。

Courses: food biochemistry, food physicochemical analyzing technology, food microbiology, food additive application and analyzing, food nutrition and health, food safety and quality control, household nutritional diet, etc.

就业面向：本专业面向食品安全监督管理部门、食品质量检测机构、食品加工企业、食品流通与销售企业、营养配餐及保健指导行业等单位，从事品控员、质检员、食品加工技术员、营养配餐员及保健指导等岗位工作。

Employment: This major is for food safety supervision and management departments, food quality inspection institutions, food processing enterprises, food circulation and sales enterprises, nutrition catering and health care guidance industry and other units, engaged in quality control personnel, quality inspectors, food processing technicians, nutritionists and health guidance posts, etc.

(5) 宠物养护与驯导 **Pet Care and Training**

主要课程：动物微生物与免疫、兽医药理毒理、动物病理、宠物繁殖、宠物营养与饲料、兽医临床诊疗技术、宠物饲养、宠物常见病、宠物驯导与表演、宠物美容、宠物疫病与公共卫生、工作犬驯导技术、宠物护理与保健、宠物店铺经营管理等。

Courses: animal microbiology and immunity, veterinary pharmacology and toxicology, animal pathology, pet breeding, pet nutrition and feed, veterinary clinical diagnosis and treatment technology, pet breeding, pet common diseases, pet training and performance, pet beauty, pet epidemic and public health, work dog training and guidance technology, pet care and healthcare, pet shop management, etc.

就业面向：宠物美容店、宠物医院、宠物养殖场、宠物训导学校、宠物用品生产及销售企业、自主创办的宠物相关实体单位。

Employment: pet beauty shop, pet hospital, pet farm, pet training school, pet products production and sales enterprises, pet related entity units independently established.

(6) 园艺技术 **Horticulture**

主要课程：植物生长与环境、设施园艺、植物组织培养、园艺植物病虫害防治、工厂化育苗、花艺与盆景技艺、花卉生产技术、果树生产技术、稀特蔬菜生产技术、食药菌栽培技术、园艺产品贮藏与加工、休闲农业规划、园林种植设计、中草药栽培等。

Courses: plant growth and environment, protected horticulture, plant tissue culture, prevention and control of plant diseases and insect pests, factory seedling raising, flower and bonsai technology, flower

production technology, fruit tree production technology, production technology of rare and special vegetables, cultivation technology of edible and medicinal fungi, storage and processing of horticultural products, leisure agriculture planning, garden planting design, Chinese herbal medicine cultivation, etc.

就业面向：本专业培养与现代园艺发展要求相适应，掌握现代园艺领域工作必备的专业理论知识和较熟练的综合职业技能，能从事园艺植物（果树、蔬菜、花卉、食药菌等）栽培、良种繁育、绿色防控、产品贮藏加工及应用性技术实验、农业技术研发与推广、都市农业观光园规划、家庭农场经营管理等工作的复合型技术技能人才。

Employment: The cultivation of horticultural technology specialty should meet the requirements of modern horticulture development, and master the necessary professional theoretical knowledge and more skilled comprehensive professional skills in the field of modern horticulture. Compound technical talents who can be engaged in horticultural plant cultivation (fruit trees, vegetables, flowers, edible and medicinal fungi, etc.), breeding of improved varieties, green prevention and control, product storage and processing and applied technology experiment, agricultural technology research and development and promotion, urban agricultural sightseeing park planning, family farm operation and management, etc.

(7) 水产养殖技术 Aquaculture Technology

主要课程：水产学、生物学、化学、生物化学、遗传学、动物生理学、鱼类学、水生生物学、水环境化学、生物饵料培养、鱼类增养殖学、甲壳动物增养殖学、水产动物疾病学等。

Courses: aquaculture, biology, chemistry, bio-chemistry, genetics, aquatic physiology, ichthyology, hydrobiology, water environment chemistry, food organism culture, culture and breeding of Fish, culture and breeding of crustacean, aquatic animal diseases, etc.

就业面向：水产动物的养成管理与病害防控；为养殖企业户提供水产养殖技术服务，推广新型、高效、健康的水产养殖技术；水产动物疾病的诊疗与病害预防管理；大宗养殖鱼类、特种经济水生动物的繁殖与苗种培育。

Employment: aquaculture management and disease prevention & control of aquatic animals; provide aquaculture technical services for aquatic enterprises, and extension of efficient and healthy aquaculture technologies; diagnosis and treatment of aquatic animal or plants diseases and disease prevention; reproduction or breeding of normal aquatic fish and production of high-value aquatic animals or plants.

(8) 电子商务 Electronic Commerce

主要课程：产品摄影与网络美工、电子商务网站建设、网络营销、网上创业与策划、网上支付与结算、农产品营销、农产品电子商务等。

Courses: product photography and network art, e-commerce website construction, network marketing, online entrepreneurship and planning, online payment and settlement, marketing of agricultural products, agricultural products e-commerce, etc.

就业面向：主要面向电子商务行业企业，培养电子商务技术型、商务型和管理型三个层次的人才，主要从事文案编写、产品美工、视觉设计、网络推广、数据分析、营销策划、网络客户服务等。

Employment: mainly for e-commerce industry enterprises, training e-commerce technology, business and management of three levels of talent, mainly engaged in copywriting, product art, visual design, network promotion, data analysis, marketing planning, network customer service.

(9) 计算机应用技术 Computer Application Technology

主要课程：计算机基础导论、计算机网络基础、数据库应用技术、综合布线技术、网络互联技术、服务器架设与维护、网络安全技术、平面设计、网页制作技术、页面布局与特效、动态网页制作技术、

AutoCAD。

Main courses: computer basis, computer & network basis, comprehensive wiring technology, network interconnection technology, server erection & maintenance, network safety technology, graphic design, web page making technology, web page layout and effects, AutoCAD.

就业面向: 本专业毕业生面向IT等行业企业, 机关事业单位, 从事WEB前端开发、网页设计与制作、JAVA程序设计、企业系统管理、网站运维及网络推广、计算机产品销售与技术支持等岗位。

Employment: graduates of this major are engaged in Web front-end development, web page design and production, Java programming, enterprise system management, website operation and maintenance and network promotion, computer product sales and technical support, etc.

(10) 现代农业装备应用技术 Application Technology of Modern Agriculture Equipment

主要课程: 发动机构造与维修、机械设计、作业机械、车辆三维设计、底盘构造与维修、液压与气动技术、农机电气设备、无人机技术、电气控制与PLC。

Courses: engine construction and maintenance, mechanical design, working machinery, vehicle 3D design, chassis construction and maintenance, hydraulic and pneumatic technology, agricultural machinery electrical equipment, UAV technology, electrical control and PLC

就业面向: 在农业装备制造公司、农业生产基地、车辆制造企业、农业装备和车辆销售、维修企业从事农业装备、车辆产品的检修、技术服务、生产制造、营销或技术指导等工作。

Employment: In agricultural equipment manufacturing companies, agricultural production bases, vehicle manufacturing companies, agricultural equipment and vehicle sales and maintenance companies, engaged in the maintenance, technical services, production and manufacturing, marketing or technical guidance of agricultural equipment and vehicles.

Part III 收费标准和奖学金 Fees Standard & Scholarship

1. 收费标准 Fees Standard

项目 Category	专业 Majors	金额 Amount
学费 Tuition Fee	一年制初级汉语 One-year Elementary Chinese Language	人民币3000元/人/年 CNY 3000/Person/Year
	1. 畜牧兽医 Animal Husbandry and Veterinary	人民币2200元/人/年 CNY 2200/Person/Year
	2. 动物医学 Veterinary Medicine	人民币6200元/人/年 CNY 6200/Person/Year
	3. 生物制药技术 Bio-pharmaceutical Technology	人民币5300元/人/年 CNY 5300/Person/Year
	4. 食品检验检测技术 Food Inspection & Testing Technology	人民币5300元/人/年 CNY 5300/Person/Year
	5. 宠物养护与驯导 Pet Care and Training	人民币2200元/人/年 CNY 2200/Person/Year
	6. 园艺技术 Horticulture	人民币2200元/人/年 CNY 2200/Person/Year
	7. 水产养殖技术 Aquaculture Technology	人民币2200元/人/年 CNY 2200/Person/Year
	8. 电子商务 Electronic Commerce	人民币4700元/人/年 CNY 4700/Person/Year
	9. 计算机应用技术 Computer Application Technology	人民币5300元/人/年 CNY 5300/Person/Year
	10. 现代农业装备应用技术 Application Technology of Modern Agriculture Equipment	人民币5300元/人/年 CNY 5300/Person/Year
住宿费 Accommodation Fee	三人间，一年 Three-bed room, one year	人民币1350元/人/年 CNY 1350/Person/Year
书本费 Books Fee	一年 One year	人民币CNY 500元
保险费 Insurance Fee	一年 One year	人民币CNY 220元
体检费 Physical Test Fee	每年一次 Once a year	人民币CNY 290元
居留许可费 Residence Permit Fee	一年 One year	人民币CNY 400元
宿舍用品费 Bedding Fee	一套 One suit	人民币CNY 450元
押金 Deposit Fee	离校时若设施钥匙等完好归还，即退还押金。 The deposit fee will be refunded on the leaving if there is no man-made damage of the facilities and keys.	人民币CNY 10元

支付方式：每学年开学一次交全

Payment: pay once at the beginning of each academic year

2. 奖学金 Scholarship

<p>校长奖学金 (语言生和学历生) President Scholarship (for 1-year Chinese Language and 3-year Junior College)</p>	<p>留学生交全所有费用，完成入学注册手续后，经审核符合发放条件的，由学校一次性发放校长奖学金；各专业的奖学金根据学费情况有所不同 After foreign students pay the full fee and complete the arrival registration procedures, the school will issue President Scholarship one-time to those who meet the conditions of issuance; Scholarships for different majors vary according to tuition</p>
<p>学历生优秀学生奖学金 Excellent Student Scholarship for 3-year Junior College Program</p>	<p>每学年开学时根据上一学年的表现和成绩进行评选 At the beginning of each academic year, the evaluation is based on the performance and achievements of the previous academic year</p>
<p>学历生“留学江苏”省政府 奖学金 “Study in Jiangsu” Provincial government Scholarship for 3-year Junior College Program</p>	<p>每年根据江苏省政府通知评选 The evaluation is based on the notice issued by Jiangsu Provincial Government every year</p>

备注：有违纪违法行为的留学生，将被取消下一学年的所有奖学金。

Note: all scholarships for the next academic year will be canceled if foreign students break the rules or law.

Part IV 申请流程和录取要求 Application and Admission

1. 申请条件 Eligibility

(1) 申请人必须是非中国籍公民。

Applicants shall be non-Chinese citizens.

(2) 申请人必须是高中毕业生或同等以上学历，年龄在 18 岁-26 岁。

Applicants shall be high school graduates or above, aged 18-26 years old.

(3) 申请人必须具有用英语进行交流和学习的的能力，并提供有效证明。

Applicants shall possess the competence of study and communication in English, and provide certificates to prove the English competence.

(4) 申请人必须身体健康，没有任何不宜在校学习的疾病。

Applicants shall be in good health, without any disease that is not suitable for campus life.

(5) 申请人必须具有在中国学习和生活一年或三年的经济能力，须提供最近半年的家庭存款证明。

Applicants shall be financially capable for studying and living in china for one year or three years, and able to provide family bank statement for the past half year.

(6) 申请人必须提供经济担保人亲笔签名的担保函，写明愿意支付申请人一年或三年在华留学的费用，以及必要的医疗费，并提供担保人的联系方式。

Applicants shall provide the sponsor's self-signed Letter of Economic Guarantee, stating his willingness to pay for applicants' one-year or three-year study in China, as well as the necessary medical expenses, and provide the sponsor's contact information.

(7) 申请人必须品行端正，没有犯罪记录。

Applicants shall have no criminal record.

2. 报名材料（英文版） Application document required (In English)

(1) 最高学历证书的扫描件

Scanned copy of most advanced academic certificate

(2) 最高学历成绩单扫描件和英语水平证书扫描件

Scanned copy of most advanced academic transcripts and certificate of English language proficiency

(3) 英语自我介绍视频（3-5分钟）

A self-introduction video in English (3-5 minutes)

(4) 一年制语言生项目：有效期一年以上的护照扫描件

1-year Chinese Language Program: scanned copy of passport valid for more than 1 year

三年制专科学历生项目：有效期三年以上的护照扫描件

3-year Junior College Program: scanned copy of passport valid for more than 3 years

(5) 近期两寸白底电子证件照

Scanned copy of recent two-inch ID photos with white background

(6) 健康证明扫描件

Scanned copy of medical certificate

(7) 存款证明扫描件（英文版）

Scanned copy of official bank statement (In English)

(8) 经济担保函（见附件）和担保人身份证或护照扫描件

Scanned copies of Economic Guarantee Letter (See the Appendix) and Guarantor's Identity Card or passport

(9) 无犯罪记录证明扫描件（英文版）

Scanned copy of no criminal record proof (In English)

备注：以上文件一旦发现有假，立即取消申请人入学资格。

Note: Once the above documents are found to be false, applicants will be disqualified immediately.

3. 报名时间 Application period

秋季课程报名时间：2023年3月-2023年7月

Course started in Autumn: Between March and July of 2023

4. 报名流程 How to apply

登录江苏农牧科技职业学院来华留学报名网站 <http://isms.jsahvc.edu.cn/#/login>，填写基本信息，上传报名材料（中文或英文）。建议合作机构先联系我国际招生的老师申请网站专属账号。

Log in to the registration website for international students studying in JSAHVC, fill in basic information, and upload application document (In Chinese or English). Cooperative institutions are suggested to contact the international admission teacher of our college to apply for the exclusive account of the website.

5. 入学测试 Entrance Examination

申请人须上传英语的自我介绍视频，作为入学考核。

Applicants are required to upload one video of self-introduction in English, as the entrance examination organized by our college.

6. 录取 Admission

申请材料以及入学测试审核均通过的申请人，在30天内学校发正式录取通知书和来华签证申请表（JW202）。申请人凭上述两个录取材料于2023年9月中旬来我校报到入学，逾期到校的不再受理。

The college will send the admission notice and visa application form (JW202) to the qualified applicants within 30 days. With the two admission documents mentioned above, the qualified applicants should come to our college for registration in mid-September, and those who failed to arrive in time, will not be accepted any more.

7. 交费 Pay

新生最晚在入学报到的当天缴纳所有费用（详见收费标准）。逾期未交费者，将无法办理入学住宿手续。

International students need to pay all the fees before or on arrival. Students who fail to make these payments in time, will not be able to check-in for accommodation.

学院境内账户信息：

户名：江苏农牧科技职业学院

开户行：中国建设银行泰州海陵支行

账号：32001762600052500589

联行号：105312800059

地址：江苏省泰州市海陵区鼓楼南路399号

（注意：境内账户只接受人民币汇款；汇款时请备注护照号码和个人姓名）

（NB: domestic currency account only accepts CNY transfer; Please remark your passport number）

BENEFICIARY:

Account Name: JIANGSU AGRI-ANIMAL HUSBANDRY VOCATIONAL COLLEGE

Account Number: 10201114040002418

College Address: NO.8 EAST OF FENGHUANG ROAD, HAILING DISTRICT, TAIZHOU, JIANGSU, CHINA

BENEFICIARY BANK:

Beneficiary Bank Name: Agricultural Bank of China, Jiangsu Branch

SWIFT Code: ABOCCNBJ100

Bank Address: NO.61 QINGNIAN ROAD, HAILING DISTRICT, TAIZHOU CITY, JIANGSU PROVINCE, CHINA
INTERMEDIARY BANK:

Bank Name: JPMorgan Chase Bank, New York

SWIFT BIC: CHASUS33

(注意: 外币账户只接受美元汇款; 汇款时请备注护照号码和个人姓名)

(NB: foreign currency account only accepts US dollar transfer; Please remark your Passport Number)

8. 结业或者毕业要求 **Completion or Graduation requirement**

(1) 一年制语言生结业要求 **Completion requirement for 1-year language program**

完成规定的课程, 参加HSK汉语水平考试, 可取得学时证明。在校表现良好, 初级汉语班学生获得HSK三级及以上证书, 可取得学时证明和推荐信。

Before getting a class hour certificate, foreign students must finish the courses stipulated and take the HSK examination. Before getting a class hour certificate and a recommendation letter, foreign students must obtain the HSK Level 3 or above certificate with good performance.

(2) 三年制专科学历生毕业要求 **Graduation requirement for 3-year diploma program**

三年制专科生在毕业之前必须完成人才培养方案规定的课程, 修满学分, 获得汉语水平考试三级证书, 在校表现良好, 同时完成一篇具有一定质量的毕业论文(设计)或实习总结(用英语或汉语写成), 通过答辩, 可取得专科毕业证书和成绩单。

Before getting a graduation certificate and a transcript, foreign students for 3-year diploma program must finish the courses stipulated in the teaching plan and complete their credits. They also must obtain the HSK Level 3 Certificate with good performance in college, accomplish a graduation thesis (design) or internship summary (written in English or Chinese), and succeed in their thesis defense.

9. 联系方式 **Contact Information for JSAHVC**

联系人 Contacts: 袁老师 Rachel Yuan

电话 Tel: +86-523-86158278

传真 Fax: +86-523-86663808

电子邮箱 Email: 438412225@qq.com

学校主页 College homepage: <https://www.jsahvc.edu.cn/main.htm>

地址Address: 中国江苏省泰州市凤凰东路8号

江苏农牧科技职业学院 国际教育学院 (邮编: 225300)

School of International Education

Jiangsu Agri-animal Husbandry Vocational College

No. 8 East Phoenix Road, Taizhou, Jiangsu Province, 225300, China